
 

 
 
Motie Testing Test, Emmaplein naar Bavopark, dan eerst even testen  
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 november 2018,  
In beraadslaging over de programmabegroting 2019-2022,  
 
Constaterende dat:  
 

• Er bij sommigen een voorkeur is om het Emmaplein te veranderen naar een bavo 
stadspark 

• Er niet goed inzicht is wat dit in de dagelijkse praktijk gaat betekenen voor de buurt 
als de parkeerplekken hier grotendeels verdwijnen 

 
 
 
Verzoekt de raad:  
 
Te testen wat de gevolgen voor de buurt en wijk zijn als hier de parkeerplekken verdwijnen 
door eerst het emmaplein als test af te sluiten voor een behoorlijke tijd en zo te analyseren 
hoe verkeers en parkeerstromen gaan lopen en daar de raad over te informeren 
 
  
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
Sander van den raadt 
Trots Haarlem 


